



AJUNTAMENT D'OLESA DE MONTSERRAT
Aquest document és una còpia autèntica del document electrònic original. Comprovi l'autenticitat del document a la Seu Electrònica de l'Ajuntament d'Olesa de Montserrat (<https://bpm.olesademonserrat.cat/OAC/ValidarDoc.jsp?dionia=ca>). Utilitzi el "Codi per a la validació" que apareix a la capçalera.



ACTA CONSELL DE BARRIS

Exp. 2023/005922

Data:	5/06/2025
Lloc:	Saló de Plens Ajuntament
Hora	19.02 h

ASSISTENTS

Nom	Cognoms	Entitat/Departament
Emma	Duran Pujol	Ajuntament/Presidenta/ Regidora Participació ciutadana, Cultura i Benestar Social
Ferran	Cerdeira Casals	Ajuntament/President suplent - Regidor aigua i energia/Festes
Montse	Muñoz Montoro	Ajuntament/Coordinadora
Lidia	González Yáñez	Ajuntament/Secretària
Josep	Sans Farré	APP Finca Oasis
José	Gallardo Oña	AV La Central – L'Olivera
Joaquin	Bernabeu González	AV La Central – L'Olivera
Griselda	Sanahuja i Escribà	AV Casc Antic
Núria	Artola González	AV Les Planes
Antonio	López Fernández	AV Ribes Blaves

OÏENTS

Nom	Cognoms	Entitat/ Departament
Pere	Martínez Riera	AV Ribes Blaves
Laura	Bisbal	AV Ribes Blaves
Antonio	Heredia Luque	AV La Central – L'Olivera

EXCUSA ASSISTÈNCIA

Nom	Cognoms	Entitat/Departament

Ordre del Dia
1. Aprovació de l'acta anterior 2. Ciutadania Activa 311 3. Pressupost Participatiu 2025-2026 4. Festes de Barri 5. Subvencions 6. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament 7. Precs i preguntes

Desenvolupament del Consell



A les 19.02 hores, del dia 5 de juny de 2025, comença el Consell de Barris al Saló de Plens de l'Ajuntament d'Olesa de Montserrat.

La regidora Emma Duran comença l'acte amb el següent punt de l'ordre del dia.

Es fa una ronda de salutacions per part de cada entitat.

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior

Es dona compte de l'acta de la sessió anterior i s'aprova per unanimitat.

2. Ciutadania Activa 311

La Montse Muñoz, explica el Mapa de la Ciutadania Activa 311. L'objectiu és posar les nostres entitats d'Olesa en un aplicatiu i que quedes bé i fàcil per estendre a tota la província. S'han fet totes les proves amb algunes administracions, entre elles Olesa de Montserrat. Les entitats poden participar activament.

Les entitats que tenen seu social es posa l'adreça de la seva seu i la que no en té s'ha posat l'adreça de Ca L'oriol. Podeu entrar a la plataforma i buscar com a municipi Olesa de Montserrat. Explica el funcionament del mapa i com es pot fer per suggerir un canvi.

El registre Municipal d'Entitats s'ha de mantenir perquè d'ell depenen subvencions i documents municipals.

La ciutadania podrà veure les dades de les Entitats.

Aquest aplicatiu s'explicarà en tots els consells. Si ens equivoquem en alguna dada, com a entitat, ens podeu fer una proposta de canvi.

La Griselda, AV Casc Antic, consulta si en fer la proposta de canvi també es fa extensiu al web i al registre. La Montse li comenta que ha de venir d'una font oficial, del president o presidenta de l'associació. Es revisarà bé abans de fer el canvi.

La Núria, AV les Planes, comenta que si les dades surten actualitzades com per a la mostra.

Es mostra l'aplicació al Consell per veure el seu funcionament i com es pot suggerir un canvi de dades.

3. Pressupost Participatiu 2025-2026

L'Emma fa un recordatori del projecte del pressupost on la ciutadania proposa millores per Olesa. Posa exemples de les inversions que es poden fer i les que no entren dins del projecte. El projecte pot valdre fins a 50.000 €. Proposa que connecteu amb la ciutadania del vostre barri perquè és interessant escoltar la vostra proposta.

Les novetats d'enguany és que 50.000 € sigui presentat, votat i escollit per grup de joves, en alumnes de 2 d'ESO i que es farà una presentació perquè sàpiguem com funciona i que puguin participar.

La Montse comenta que la setmana vinent se n'anirà a les escoles.

DOCUMENT ACTA - ACTA	ÒRGAN Serveis Personals	EXPEDIENT 2023/005922
Codi Segur de Verificació: e21e780b-6e59-406d-8e5f-b6be5db4f18b Origen: Administració Identificador document original: ES_L01081477_2025_3465240 Data d'impressió: 01/10/2025 14:28:38 Pàgina 3 de 6		
SIGNATURES 1.- Emma Duran Pujol (TCAT) (Regidora de Participació Ciutadana), 23/09/2025 11:06		



La resposta de les escoles ha estat altament positiva. S'estan preparant unes accions amb una dinamitzadora. Es començarà el dia 11 a les 8 del matí i treballarem la democràcia activa, sentiment de pertinença, etc. que són importantíssimes.

L'Emma comenta que és donar veu i vot a la ciutadania jove per millorar el nostre espai.
 És una experiència pilot i que es tracta d'innovar.
 Recorda que es constituirà una comissió ciutadana on la idea és que es pugui fer la crida per començar aquest juliol a treballar, convida a tothom a participar-hi.
 És interessant promoure des de les diferents associacions veïnals perquè hi hagi participació.

La Núria comenta si s'han acabat de fer les propostes anteriors.

La Montse comenta que s'està licitant, però que la de les voreres ja s'està fent.
 I l'adequació de Sant Bernat s'està acabant.

L'Emma comenta que el compromís és que s'està executant.

El Ferran comenta que la inversió és la part del pressupost i que aquesta partida està destinada per això i s'executarà.

La Núria proposa fer participar a la gent més gran per votar.

L'Emma informa que podem trobar la fórmula per donar més protagonisme i fer-li un acompanyament a la gent gran.

La Montse comenta que es posa en marxa estratègies per l'escletxa digital. Nosaltres no tenim cap problema per anar al lloc i ajudar-los. Podem ajudar de dues maneres amb els seus mòbils o fer impersonacions.
 Poden passar per Ca l'Oriol que allà també els ajudem.
 La Montse informa que la plataforma no permet saber res del perfil de les persones que voten. Temes de gènere d'edats no ens deixa fer aquesta explotació de dades.
 La votació va contra el padró, i només podran votar els empadronats a Olesa.

El Pitús, APP Finca Oasis, diu que a la urbanització n'hi ha moltes segones residències i no estan empadronats i és per aquest motiu que no poden votar. Vol saber les persones censades que hi consten a la urbanització Oasis. La Montse li comenta que ha de fer una instància a l'OAC.

4. Festes de Barri

El Ferran pregunta si estan totes encaminades i si estan bé.

El Joaquin, AV la Central, diu que s'està esperant i que està esperant que algú li digui alguna cosa de la burra que no funcionava bé.

DOCUMENT ACTA - ACTA	ÒRGAN Serveis Personals	EXPEDIENT 2023/005922
Codi Segur de Verificació: e21e780b-6e59-406d-8e5f-b6be5db4f18b Origen: Administració Identificador document original: ES_L01081477_2025_3465240 Data d'impressió: 01/10/2025 14:28:38 Pàgina 4 de 6		
SIGNATURES 1.- Emma Duran Pujol (TCAT) (Regidora de Participació Ciutadana), 23/09/2025 11:06		



La Montse li comenta que farà un recordatori al Cap del departament de Seguretat Ciutadana.

El Ferran li explica que ara mateix funciona, però brigada ens ha de dir si es pot utilitzar. La Montse està comprovant si hi ha alguna alternativa per connectar a la línia general i l'Antonio, AV la Central, comenta que primer s'ha de saber si es pot connectar a la línia general.

El Ferran comenta que s'estan mirant que aguantí el corrent i que el lloc on s'endolli estigui habilitat.

La Montse comenta que s'ha de fer una feina abans (preguntar quantes neveres o tiradors es necessiten per saber la necessitat d'endolls)

La Griselda diu si hi ha algun lloc on digui que gasta cada cosa.

La Montse comenta que s'hauria de preguntar a les persones que s'ocupen (el del so, el de les barres...)

El Pere, AV Ribes Blaves, comenta que ells amb la burra que utilitzen ja van bé.

Es fa una ronda, amb les diferents entitats, per saber els dies i els actes que faran cadascuna. Expliquen les activitats que faran cada dia.

El Ferran comenta que li sap molt greu, però hi haurà algun dissabte que no hi serà a Olesa i es disculpa perquè no podrà assistir. Intentarà anar a tot el que pugui.

El Joaquin comenta al Pitús qui pressupost tenen per poder realitzar les Festes de Barri. El Pitús li explica que abans de programar les Festes miren quins diners tenen i si ha arribat els diners que han sol·licitat a la Subvenció. Explica que durant tot l'any fan activitats, rifes, etc. i que aquests diners ho van guardant. A Oasis tothom està obligat a pagar una quota perquè estan dintre de l'Associació de propietaris de parcel·listes, són diners per parcel·les i amb això, en part, es fa la Festa Major. L'Associació disposa de molts serveis, com a advocats.

5. Subvencions

El Ferran comenta que avui s'ha reunit la Comissió avaluadora de la Subvenció per portar a junta la setmana que ve i comunicar qui són els diners. L'import que heu demanat entre tots és més elevat de la partida que hi havia. De les entitats, que hi sou aquí, no han calgut requeriment i comenta que heu presentat projectes de molt bona qualitat.

És molt positiu el canvi de mirada entre associacions veïnals, el fet de pensar els projectes i tot el que hi ha darrere. Comenta que tant el departament com ell mateix estan molt contents.

La Núria comenta que ha sigut la Setmana de la Lectura i han posat la caseta per



a intercanvis de llibres davant de l'associació. Comenta que estan molts contents i que estan intentant fomentar la lectura per això a l'associació també tenen llibres per intercanvi i faran manteniment. És una proposta que està molt bé i que també hi ha a altres llocs. També informa que volen fer xerrades.

El Joaquin comenta que ells també han pensat de fer-ho a l'associació perquè tenen molts llibres i podrien fer intercanvi de llibres entre associacions.

El Joaquin pregunta si algú sap amb qui pot contactar perquè vagin a l'associació a fer xerrades sense cobrar.

La Griselda li comenta que pot anar a la farmàcia i preguntar i a les llibreries d'Olesa a veure si els hi poden donar un cop de mà.

La Núria comenta que van fer a l'associació una xerrada molt interessant sobre el testament vital i estaria bé fer-la per tots els barris. L'Assotea li va comentar de portar una psicòloga per anar a parlar a les associacions veïnals, estaria bé per a introduir als projectes.

La Montse comenta que hi ha associacions noves, com el Circ Nàbius, que tenen moltes ganes de fer coses.

L'Emma convida a venir a altres consells per conèixer.

6. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament

La Montse recorda que està en marxa la votació dels festius de l'any que ve.

L'Emma anima que votem tothom. També convida a tothom a fer l'ofrena a la patrona de Santa Oliva.

Comenta que per Festa Major tenim una novetat, que és una prova pilot, es farà un Domàs de Festa Major i especialment fa il·lusió perquè estarà tot el poble decorat amb motiu de les Festes. Es posarà a la venda a través d'Entrapolis.

La Núria pregunta si per Festa Major hi haurà castell de focs.

El Ferran li comenta que sí, que tornen perquè l'any passat no es va poder per motius climàtics i per la sequera, però aquest any es poden tornar a fer. Comenta que els fanalets estan prohibits. Informa que el sopar de Sant Joan es canvia d'ubicació al parc dels Estricadors i que les activitats s'han centralitzat.

7. Precs i preguntes

El Pitus comenta que sobre la Mostra d'Entitats quan va acabar la primera hora inclusiva els bafles van petar i ells els tenien a sobre i que quan l'associació Blues va començar a tocar no s'escoltava res.

La Montse comenta que es va demanar a les associacions que expliquessin les activitats que tenien previstes fer, però després s'han fet coses que no estaven

DOCUMENT ACTA - ACTA	ÒRGAN Serveis Personals	EXPEDIENT 2023/005922
Codi Segur de Verificació: e21e780b-6e59-406d-8e5f-b6be5db4f18b Origen: Administració Identificador document original: ES_L01081477_2025_3465240 Data d'impressió: 01/10/2025 14:28:38 Pàgina 6 de 6	SIGNATURES 1.- Emma Duran Pujol (TCAT) (Regidora de Participació Ciutadana), 23/09/2025 11:06	



previstes. Comenta que si alguna cosa surt de lo normal, per una altra vegada, s'envia un whatsapp al grup de la Mostra i s'intenta solucionar.

La Griselda comenta que es va solapar el Blues amb El Casal, comenta que és millor que diguin el que faran. La Montse comenta que la Mostra és de tots i que poquet a poquet s'ha de fer en conjunt, l'any que ve s'intentarà quadrar horaris.

Sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 20.25 hores del dia 5 de març de 2025.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT